
Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

z dnia 25 marca  2024 r. 

         
 

SE-RM.0012.17.2024   
• Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji – Patrycja Juszczyk   
• Porządek Komisji zgodny z planem pracy 
• Czas trwania posiedzenia  od 15.00 do 16.00 
• Frekwencja Radnych: zgodnie z listą obecności: Obecnych  8/9 
• Nieobecna : I. Owczarz  
• Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec 
• Naczelnik Anna Młodecka 

Przebieg obrad: 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – dzień dobry, witam Państwa na posiedzeniu Komisji 
Rozwoju i Polityki Przestrzennej. Dzisiaj w porządku posiedzenia mamy do omówienia 
następujące tematy:   

1. Opiniowanie materiałów sesyjnych 
2. Sprawy różne 

 
Ad. 1. Opiniowanie materiałów sesyjnych 
Projekt Nr 49 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź dla terenu przy ul. 21 Listopada. 
Brak pytań 
Wynik opiniowania : 

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  8 

Projekt Nr 50 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czeladź dla terenu byłej kopalni KWK Saturn. 
Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – W poprzednim i obecnym planie zagospodarowania 
przestrzennego zaplanowano ogromną ilość miejsc parkingowych dla ważnych instytucji 
niezależnych. Parkingi można wspólnie wykorzystywać. Mamy dalsze plany rozwoju  
i rozbudowy istniejących  budynków pokopalnianych, nie ma tam już miejsca aby tworzyć te 
instytucje. Inwestor, który chce kupić tam teren ma kłopot wypełnić warunki, żeby spełniać 
warunek odpowiedniej ilości miejsc parkingowych. Jest to główny powód zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
Wynik opiniowania : 

Głosów „Za”- 8 



Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu –  8 
 

Projekt Nr 44 
w sprawie zasad wynajmowania i podnajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Czeladź. 
Naczelnik Anna Młodecka – Przygotowaliśmy projekt uchwały, która określi zasady 
przyznawania mieszkań z zasobu komunalnego. Zasady będą mogły być stosowane w stosunku 
do budownictwa mieszkaniowego, które powstaje na terenie naszego miasta. Uchwała ta 
przewiduje zasady dotyczące dochodów, które mają osiągać mieszkańcy w przypadku lokalów 
mieszkalnych z zasobów socjalnych i na mieszkania które mają wyższy standard. 
Wprowadziliśmy kryterium powierzchniowe, do tej pory mieliśmy kryterium obostrzone – 7 
m² powierzchni mieszkalnej na osobę zamieszkującą dany lokal. W tej chwili podnieśliśmy 
kryteria, są one wyższe co spowoduje, że większość naszych mieszkańców będzie mogła się 
ubiegać o większość mieszkań komunalnych. Z powodzeniem będziemy mogli przystąpić do 
rozpatrzenia wniosków, które już wpływają do CTBS – nadal będzie zajmował się dekretacją 
wniosków. Wnioski będą rozpatrywane przed gminę. 
Radna Zofia Bazańska – Ile będą wynosić podwyższone kryteria na osobę ? 
Naczelnik Anna Młodecka – 10 i 15. 10m² przy gospodarstwie jednoosobowym, 15m² 
gospodarstwo wieloosobowe. 
Radna Ewa Fronczek – Punt 6 §12 pkt 3, który brzmi „Oświadczenie o nieposiadaniu tytułu 
prawnego do innego lokalu położonego na terenie Czeladzi”. Czy ten wniosek należy złożyć ze 
wszystkimi dokumentami czy można go złożyć później? Młodzi mieszkańcy mają swoje 
mieszkania a chcą mieszkać gdzie indziej. Co w momencie jeśli pozbędą się mieszkania, wrócą 
do rodziców a okaże się, że nowe mieszkanie nie zostanie przydzielone. Jak to będzie 
rozwiązane? 
Naczelnik Anna Młodecka – Ta uchwała jest dedykowana lokalom innym niż te lokale które są 
budowane przez spółkę SIM. Uchwała dotyczy przyznawania mieszkań dla osób najuboższych, 
nie jest ona przeznaczona dla osób już posiadających lokale mieszkalne. Zasady są takie same 
jak do tej pory, czyli we wniosku, który będzie składany o przydział mieszkania trzeba będzie 
złożyć już to oświadczenie, że się nie posiada innego lokalu. 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – Czy dotyczy to również mieszkań przy Hallera? 
Naczelnik Anna Młodecka –Mieszkania przy Hallera budowane są na zasoby gminy. 
Radna Ewa Fronczek – Rozdział 2, punkt 3 „Do zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego  
w gospodarstwie jednoosobowym 350% kwoty najniższej emerytury”, punkt 5 „Do zawarcia 
umowy podnajmu 500% kwoty najniższej emerytury”. Proszę o wyjaśnienie. 
Naczelnik Anna Młodecka -  Mamy dwa pojęcia: najem i podnajem. Chodzi o to, żeby na 
mieszkanie które będą w podnajmie - nie starały się o nie osoby, które nie posiadają 
dochodów. Osoba o bardzo niskich dochodach, albo nie posiadająca dochodów może się 
ubiegać o mieszkanie socjalne. Mieszkania socjalne są z zasobu komunalnego i do będzie 



najem. W przypadku podnajmu podnieśliśmy poprzeczkę, żeby zgłosiły się osoby które 
posiadają zdolność do utrzymania mieszkania, zdolność czynszową. Mamy wpisane w umowie 
z DOMBUD, że te mieszkania nie mogą być mieszkaniami socjalnymi. 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – Podnajem jest elementem związanym z wynajmem 
socjalnym? 
Naczelnik Anna Młodecka – Nie. Będą to mieszkania, które są na Hallera. One mają wyższy 
standard niż mieszkania komunalne. 
Radna Ewa Fronczek – A na 21 Listopada? 
Naczelnik Anna Młodecka – 21 Listopada jest to zasób, który jest z SIM, tam są mieszkania 
oddawane nie przez gminę tylko przez spółkę. 
Radna Ewa Fronczek – 350% najniższej emerytury, to jest ustawowo zawarte, że nie najniższa 
krajowa tylko najniższa emerytura? 
Naczelnik Anna Młodecka – Ta, to jest ustawa. 
Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – Nie do końca jestem zadowolony z tych ograniczeń 
ustawowych, chcemy zmienić albo złagodzić, czy w ramach zasad, które wynikają 
z przepisów znajdziemy tyle chętnych, żeby te wszystkie nasze mieszkania wynająć. Jest to 
w naszym interesie. Za mieszkania, które będą stały puste będziemy musieli sami zapłacić. 
Obawiamy się czy te warunki są dobre. Może uda się zmienić niektóre zapisy.   
Wynik opiniowania : 

Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 1 
Obecnych na posiedzeniu –  8  

Projekt Nr 48 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie, części działki gruntu nr 4/106 arkusz mapy nr 31, 
obejmującą po6.mieszczenia w hali MOSiR w dzierżawę w drodze  bezprzetargowej,  na rzecz 
dotychczasowego  dzierżawcy. 
Brak pytań 
Wynik opiniowania : 

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt Nr 35 
w sprawie sprzedaży niezabudowanych nieruchomości oznaczonych nr działek: 95/6 arkusz 
mapy 7, o powierzchni 0,0093 ha; 95/7 arkusz mapy 7, o powierzchni 0,0097 ha; 96/6 arkusz 
mapy 7, o powierzchni 0,0164 ha; 96/7 arkusz mapy 7, o powierzchni 0,0151 ha; 97/6 arkusz 
mapy 7, o powierzchni 0,0375 ha; 97/7 arkusz mapy 7, o powierzchni 0,0383 ha; stanowiących 
własność Gminy Czeladź, położonych w pobliżu ulicy Grodzieckiej w Czeladzi. 
Naczelnik Anna Młodecka – W § 1 mamy punkt 1 i 2, w jednym punkcie mamy kompleks 
działek, te kompleksy utworzone zostały w wyniku wcześniejszej zamiany działek. Są to działki 



zaraz za wiaduktem, który jest za ulicą Grodziecką z lewej strony. Oby dwa kompleksy są nasze. 
Aktualnie odbywa się wycinka drzew. Osoba która się z nami zamieniła już uruchomiła 
sprzedaż, my też niebawem zaczniemy. 
Wynik opiniowania : 

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” - 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt Nr 36 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości oznaczonych 
numerami działek: nr 72 arkusz mapy 49 o powierzchni 1,1045 ha oraz udziału wynoszącego 
1/3 części w działce nr 75 arkusz mapy 49; nr 73 arkusz mapy 49 o powierzchni 0,6916 ha oraz 
udziału wynoszącego 1/3 części w działce nr 75 arkusz mapy 49 oraz nr 74 arkusz mapy 49 o 
powierzchni 0,4557 ha oraz udziału wynoszącego 1/3 części w działce nr 75 arkusz mapy 49, 
położonych w pobliżu ulicy Wiejskiej w Czeladzi. 
Naczelnik Anna Młodecka – Za przejazdem kolejowym na ulicy Wiejskiej po lewej stronie 
jadąc w kierunku Będzina mamy kompleks długich działek. Próbowaliśmy je kilkukrotnie 
sprzedać w dużym kompleksie, nie udało się. Została podjęta decyzja żeby przygotować 3 
mniejsze działki przygotowane pod usługi. Mamy już zainteresowanych. Dojazd do działek 
przez drogę zewnętrzną. 
Wynik opiniowania : 

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt Nr 37 
w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonych nr działek: 259/1 arkusz mapy 13,  
o powierzchni 0,1345 ha, stanowiącej własność Skarbu Państwa, w użytkowaniu wieczystym 
Gminy Czeladź, położonej przy ulicy Bytomskiej w Czeladzi; 258 arkusz mapy 13,  
o powierzchni 0,1926 ha, stanowiącej własność Gminy Czeladź, położonej przy ulicy 
Bytomskiej 70 w Czeladzi. 
Naczelnik Anna Młodecka – Na sprzedaż mamy dwie nieruchomości położone przy ulicy 
Bytomskiej, jedna z nich to stara kamienica. Chcieliśmy sprzedać w całości. Dwie oddzielne 
działki, jedna należy do gminy, a jest w użytkowaniu wieczystym gminy. 
Wynik opiniowania 

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt Nr 38 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonej numerem działki 51/36 
arkusz mapy 13, położonej w pobliżu ulicy Ogrodowej w Czeladzi 



Naczelnik Anna Młodecka – Na starym Szybie Kondratowicz część nieruchomości udało się już 
sprzedać. Został nam teren, który jest położony w środku, jest on przeznaczony, przeznaczony 
jest w miejscowym planie zagospodarowania do mieszkań wysokich, nie pod domy 
jednorodzinne. Dojazd od ulicy Chmielnej, fragment wybudowanej drogi Malinowej. Teren 
przygotowany jest na rzecz dewelopera. 
Radny Wojciech Maćkowski – Będzie to inna specyfikacja budownictwa, nie będzie to ta sama 
firma która posiada inwestycje Malinową? Będzie to inny standard? 
Naczelnik Anna Młodecka -  Jaka firma będzie budować to się dopiero rozstrzygnie po 
przetargu. Może do tego startować firma, która również buduje domy jednorodzinne. 
Radny Wojciech Maćkowski – Czyli nie jest ta sama specyfikacja co inwestycja Malinowa? 
całkiem inna specyfika? 
Naczelnik Anna Młodecka – Tam są mieszkania jednorodzinne, a tu będą wielorodzinne. 
Radny Wojciech Maćkowski – Czy w zasobie gminnym zostają jeszcze jakieś inne działki czy to 
już jest ostatnia? 
Naczelnik Anna Młodecka – Między kompleksem, który oddajemy właśnie do sprzedaży a ulicą 
Kombatantów mamy jeszcze kompleks działek. 
Wynik opiniowania 

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt Nr 42 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości oznaczonych numerami działek: nr 116 
arkusz mapy 15 o powierzchni 0,0700 ha oraz udziału wynoszącego 1/13 części w działce nr 
129 arkusz mapy 15; nr 117 arkusz mapy 15 o powierzchni 0,0700 ha oraz udziału wynoszącego 
1/13 części w działce nr 129 arkusz mapy 15; nr 118 arkusz mapy 15 o powierzchni 0,0700 ha 
oraz udziału wynoszącego 1/13 części w działce nr 129 arkusz mapy 15; nr 119 arkusz mapy 
15 o powierzchni 0,0700 ha oraz udziału wynoszącego 1/13 części w działce nr 129 arkusz 
mapy 15; nr 120 arkusz mapy 15 o powierzchni 0,0700 ha oraz udziału wynoszącego 1/13 
części w działce nr 129 arkusz mapy 15; nr 121 arkusz mapy 15 o powierzchni 0,0700 ha oraz 
udziału wynoszącego 1/13 części w działce nr 129 arkusz mapy 15; nr 122 arkusz mapy 15 o 
powierzchni 0,0700 ha oraz udziału wynoszącego 1/13 części w działce nr 129 arkusz mapy 15; 
nr 123 arkusz mapy 15 o powierzchni 0,0700 ha oraz udziału wynoszącego 1/13 części w 
działce nr 129 arkusz mapy 15; nr 124 arkusz mapy 15 o powierzchni 0,0700 ha oraz udziału 
wynoszącego 1/13 części w działce nr 129 arkusz mapy 15; nr 125 arkusz mapy 15 o 
powierzchni 0,0700 ha oraz udziału wynoszącego 1/13 części w działce nr 129 arkusz mapy 15; 
nr 126 arkusz mapy 15 o powierzchni 0,0700 ha oraz udziału wynoszącego 1/13 części w 
działce nr 129 arkusz mapy 15; nr 127 arkusz mapy 15 o powierzchni 0,0700 ha oraz udziału 
wynoszącego 1/13 części w działce nr 129 arkusz mapy 15; nr 128 arkusz mapy 15 o 
powierzchni 0,1007 ha oraz udziału wynoszącego 1/13 części w działce nr 129 arkusz mapy 15, 
położonych w pobliżu ulicy Przełajskiej w Czeladzi. 



Naczelnik Anna Młodecka – Kompleks działek przy ulicy Przełajskiej, jest ich 13, przeznaczone 
są pod budownictwo jednorodzinne, wydzieliliśmy drogę dojazdową, sprzedaż w trybie 
indywidualnym. 
Radny Wojciech Maćkowski – Rozumiem, że jest to kompleks na wysokości ulicy Przełajskiej 
43 po prawej stronie? 
Naczelnik Anna Młodecka – Po prawej stronie wyżej za ulicą Rolniczą. 
Radny Wojciech Maćkowski – Z tej mapki nie jestem w stanie nic zrozumieć. 
Radna Ewa Fronczek –Jest to powyżej ulicy Rolniczej, tam wyżej jest już cmentarz. 
Naczelnik Anna Młodecka – Przygotuję szerszą mapkę i rozdam Państwu na sesji. Będzie ona 
w większej skali. 
Radny Zbigniew Panek – Czy nie warto by się zastanowić, żeby przeznaczyć te działki na 
budownictwo jednorodzinne, nie budować wieżowców, zabetonujemy Czeladź. 
 Naczelnik Anna Młodecka –  Deweloper nie może wybudować wysokiego bloku tam gdzie 
jest zapisane w planie że ma być zabudowanie jednorodzinne. 
 
Wynik opiniowania 

Głosów „Za”- 8 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 8 

Projekt Nr 43 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr działki 
121 arkusz mapy 41, o powierzchni 1,9103 ha, stanowiącej własność Skarbu Państwa, 
w użytkowaniu wieczystym Gminy Czeladź, położonej przy ulicy Karola Wilhelma Scheiblera  
w Czeladzi. 
Naczelnik Anna Młodecka – Duży teren położony przy ulicy Scheiblera, po przeciwnej stronie 
teren pokopalniany. Zobaczymy jakie będzie zainteresowanie, czy jakiś większy deweloper 
będzie chciał kupić ten teren. Jeśli nie to gmina zastanawia się nad podzieleniem na mniejsze 
części. 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – Teren ma charakter mieszkaniowy zabudowy 
zorganizowanej. Rozumiem, że w tym ujęciu mieści się zabudowa jedno i wielorodzinna czy 
tylko jednorodzinna? 
Naczelnik Anna Młodecka – Może być to zabudowa jednorodzinna. 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – W związku z tym czy zabudowa wielorodzinna jest brana 
pod uwagę? 
Naczelnik Anna Młodecka – Wielorodzinna nie. 
Wynik opiniowania 

Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 7 



 
Projekt Nr 39 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie niezabudowanych nieruchomości oznaczonych 
numerami działek: nr 268 arkusz mapy 24 o powierzchni 0,0853 ha oraz udziału wynoszącego 
1/4 części w działce nr 270 arkusz mapy 24; nr 269 arkusz mapy 24 o powierzchni 0,0952 ha 
oraz udziału wynoszącego 1/4 części w działce nr 270 arkusz mapy 24; nr 271 arkusz mapy 24 
o powierzchni 0,0735 ha oraz udziału wynoszącego 1/4 części  
w działce nr 270 arkusz mapy 24 oraz nr 272 arkusz mapy 24 o powierzchni 0,0732 ha oraz 
udziału wynoszącego 1/4 części w działce nr 270 arkusz mapy 24, położonych w pobliżu ulicy 
Mysłowickiej w Czeladzi. 
Naczelnik Anna Młodecka – Jest duże zainteresowanie tym terenem, jest to duży kompleks, 
który został przez nas przygotowany.  Przeznaczamy 4 działki za kapliczką. Będziemy 
przedstawiać kolejne uchwały na sprzedaż tego gruntu. 
Radny Wojciech Maćkowski – Czy jest skomunikowana z Mysłowicką? 
Naczelnik Anna Młodecka – Tutaj mamy fragment działki drogowej, z która łączy się 
bezpośrednio z ulicą Mysłowicką. 
Wynik opiniowania 

Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 7 

Projekt Nr 30 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę terenu oznaczonego jako część działki nr 
36/5 arkusz mapy 50 w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy. 
Wynik opiniowania 

Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 7 

Projekt Nr 31 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 117 
arkusz mapy nr 41, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy. 
Wynik opiniowania 

Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 7 

 
Projekt Nr 32 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 32/14 



arkusz mapy nr 41, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy. 
Wynik opiniowania 

Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 7 

Projekt Nr 33 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości oznaczonej jako część działki nr 104/20 
arkusz mapy nr 13, w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego 
dzierżawcy. 
Wynik opiniowania 

Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 7 

Projekt Nr 34 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę terenu oznaczonego jako część działki nr 
14/1 arkusz mapy 58 w drodze bezprzetargowej, na rzecz dotychczasowego dzierżawcy. 
Wynik opiniowania 

Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 7 

Projekt Nr 51 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia mieszkalnego 
zlokalizowanego w budynku przy ul. Rynek 22 w Czeladzi posadowionym na dz. nr 100 ark. 
mapy 21, na rzecz dotychczasowego najemcy w drodze bezprzetargowej. 
Wynik opiniowania 

Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 7 

Projekt Nr 41 
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady 
Miejskiej w Czeladzi na kwiecień 2024 rok. 
Wynik opiniowania 

Głosów „Za”- 7 
Głosów „Przeciw” – 0   
Głosów „Wstrzymujących się” – 0 
Obecnych na posiedzeniu – 7 



Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – Chciałbym podziękować całej komisji za sprawne 
prowadzenie, za wszystkie sugestie, które bardzo sobie ceniłem, dziękuję wszystkim członkom 
komisji – we wszystkich sprawach byliśmy razem, dziękuję moim służbom, które były zawsze 
przygotowane, nigdy nie było zastrzeżeń. Bardzo dziękuję za całą kadencję. Wszystkim życzę 
powodzenia w wyborach. 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk -  Dziękuję za aktywny udział w komisji, dziękuję Panią 
Naczelnik, wszystkim jednostkom, dziękuję za zaangażowanie, świetnie przygotowane 
materiały, za odpowiedzi na nurtujące nas pytania. Panu Burmistrzowi, który na każdym 
niemalże posiedzeniu był z nami, odpowiadał na wszystkie wnioski. Dziękuję Państwu bardzo 
serdecznie. 
Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – Mam nadzieję, że wszyscy spotkamy się jeszcze w tym 
gronie. 
Ad.2.  Sprawy różne 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk -  wyczerpaliśmy porządek obrad dzisiejszej komisji. 
Dziękuję Państwu za udział w posiedzeniu komisji. Zamykam posiedzenie Komisji Rozwoju  
i Polityki Przestrzennej. 
 

Przewodnicząca Komisji 
               Rozwoju i Polityki Przestrzennej 
 

dr   Patrycja Juszczyk 
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